

Before

After



Made in Saudi Arabia



بعد

قبل



صنع في السعودية

PAVE FLEX 140 for asphalt Modification

Advantages of using PAVE FLEX 140 for asphalt Modification

- product approved by the Ministry of Transport.
- All required performance grades can be achieved according to the percentage approved by the Ministry of Transport.
- The product meets the specifications of (Super Pave - MSCR) approved by the Ministry of Transport.
- Easily dissolves by mixing at 175 – 180C for 2-3 hours time.
- Paveflex 140 modified bitumen exhibits excellent storage facility.
- Exhibits very good ageing and weathering resistance for modified bitumen and hence for roads as well.
- can be used in High and low shear mixers also.
- Paveflex 140 is dust free and is easy to handle. No hard smell for material and during the heating and mixing.
- exhibits very good storage stability for polymer modified bitumen.
- Excellent performance properties and improved rutting and stripping resistance.
- Paveflex 140 is manufactured in Saudi Arabia and delivery of any required quantity is possible in very short notice to any part of Saudi Arabia.
- Excellent technical support and application / usage guidance as well as after sales services available to the Contractors.

PAVE FLEX 140 بيف فلكس ١٤٠ لتحسين أداء الأسفلت

مزايا استخدام PAVE FLEX 140 بيف فلكس ١٤٠ لتحسين الاسفلت

- منتج معتمد من وزارة النقل .
- يمكن تحقيق جميع درجات الاداء المطلوبة حسب النسب المعتمدة من وزارة النقل .
- المنتج مطابق لمواصفات (MSCR – Super Pave) المعتمدة من قبل وزارة النقل .
- يذوب بسهولة بمزجه عند درجة حرارة ١٧٥-١٨٠ درجة مئوية لمدة (٢-٣) ساعة.
- يكتسب البيتومين(القار) ميزة تخزينية ممتازة عند تحسينه PAVE FLEX 140.
- يُعطى مقاومة جيدة جداً ضد التقادم والعوامل الجوية للبيتومين المحسن ، وبالتالي للطرق كذلك.
- يمكن استخدامه في خلطات القص العالي و المنخفضة أيضاً
- PAVE FLEX 140 خالٍ من الغبار ويسهل التعامل معه ، ليست له رائحة قوية كمادة وأثناء التسخين والخلط.
- يُظهر ثباتاً جيداً في تخزين بوليمر البيتومين المعدل.
- يمتاز بخصائص أداء ممتازة وتحسين المقاومة ضد التخدد والتطاير.
- يتم تصنيع PAVE FLEX 140 في المملكة العربية السعودية ويمكن تسليم أي كمية مطلوبة خلال فترة زمنية قصيرة جداً لأي مكان بالمملكة العربية السعودية.
- مع توفيرنا للدعم الفني الممتاز وتوجيهات التطبيق / الاستخدام وكذلك خدمات ما بعد البيع المتاحة للمقاولين .